
REVERSABLE DOOR
PORTE REVERSIBLE

(1) Cache charnière haute
(2) Vis charnière haute
(3) Charnière haute
(4) Cache
(5) Charnière basse
(6) Accessoires soutien porte (côté gauche)
(7) Pieds
(8) Vis pour soutien porte
(9) Accessoires soutient porte (côté droit)
(10) Vis charnière basse

(1) Upper hinge cover
(2) Screws of upper hinge
(3) Upper hinge
(4) Top cover plate
(5) Lower hinge
(6) Accessory of avoid door drop (left side)
(7) Foot
(8) Screws of door drop accessory
(9) Accessory of avoir door drop (right side)  
(10) Screws of down hinge

ENGLISH
1. Open upper hinge cover (1) and loose screws of upper hinge (2)(3), remove the door.
2. Loose foot (7) and screws of down hinge (10) and screws of door drop accessory (8).
3. Remove (4) and put (5) into the hole of left side and tighten the screws (10).
4. Put (9) into the hole into the hole of right side and tighten the screws (8), tighten foot into right side (7).
5. Put door into left side, onto (9), tighten the screws (2) and install (1)(4).

FRANCAIS
1. Ouvrez le cache charnière supérieure (1) dévissez les vis (2)(3), retirez la porte.
1. Dévissez les pieds (7), les vis de la charnière inférieure  (10) et les vis des accessoires de soutien de porte(8).
2. Retirez (4) et mettez (5) dans le trou du côté gauche et serrez les vis (10).
3. Mettez (9) dans le trou du côté droit et serrez les vis ( (8), serrez les pieds côté droit (7).
4. Placez la porte sur le côté gauche dans (9), serrez les vis (2) et installez(1)(4).




